
Zdravo! 

Sem Izidor Slapnik iz 3. b in letos nameravam kandidirati za predsednika dijaške skupnosti Gimnazije 

Celje‐ Center. 

Verjamem, da se nas je veliko vpisalo na to šolo prav zato, ker je takšna kot je, ker je šola, ki zna 

prisluhniti dijakom in kot predsednik DS bi se potrudil, da tako tudi ostane. Sem član dijaškega 

razvojnega tima, v katerem pomagamo organizirati projekte in dogodke kot so 3D GCC, tematski 

tedni in podobno… 

Zaradi šolanja na daljavo smo izpustili mnogokatero priložnost, da bi se bolj spoznali in družili s 

sovrstniki, zato bi se kot predsednik DS zavzemal za izpeljavo čim več dogodkov, ki so naši šoli dajali 

prav poseben utrip.  

Prav tako bi se zavzemal za razširitev GCC mercha in bil pripravljen prisluhniti vsem idejam dijakov. 

V primeru moje izvolitve bom sodeloval s svetom šole in čim bolje zastopal GCC v dijaški organizaciji 

Slovenije. 


